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Eladó Építési telek, 736 m2 telek, Felsőpáhok
22 990 000 Ft ( ~58 980 € )

Felsőpáhokon csodás panorámával rendelkező építési telek
eladó!

Adatlap sorszáma: #696900043

Építés éve: 0

Kilátás: Panorámás

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz a telken

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Csatorna a telken

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Szeretne igazán kellemes, és hangulatos helyen lakni? Íme, itt ez a lélegzet

elállító panorámával rendelkező 736 m2-es építési telek Felsőpáhokon, melynek

30%-a beépíthető!

Az építkezés előnye, hogy az első téglától az utolsó mozzanatig Ön határozza

meg, hogy hogyan nézzen ki otthona, amiben korunk minden technikai és

építészeti újdonságát kihasználhatja, illetve mindent saját ízlése szerint

formálhat. Nekem különösen tetszik az elhelyezkedés, a pompás kilátás, és a jó

megközelíthetőség. Víz, villany, gáz, és csatorna egyaránt bevezetve. A telek

egy csendes utcában helyezkedik el, a környék békés, tehát kitűnő választás, ha

itt tervezi élni a mindennapokat családjával, vagy ha csak idényjelleggel,

alkalmanként szeretne itt tartózkodni, mikor elszakadna a nagyvárosi

nyüzsgéstől, itt maximálisan kikapcsolódhat. Autóval néhány perc alatt elérhető

a Balaton part, Keszthely központja csupán pár kilóméterre fekszik, ahol

különböző szupermarketek, óvoda, iskola, gimnázium, egyetem, fürdő, kórház,

éttermek és cukrászdák is találhatóak. Hévíz karnyújtásnyira helyezkedik el.

Családosoknak ajánlom elsősorban, kiváló választás egy harmonikus otthon

létesítéséhez, ugyanakkor befektetésnek is remek lehetőség.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

Möchten Sie an einem wirklich schönen und gemütlichen Ort leben? Hier ist

dieses 736 m2 große Baugrundstück mit atemberaubendem Panoramablick in

Felsőpáhok, das zu 30 % bebaut werden kann!

Der Vorteil beim Bau auf diesem Grundstück ist, dass Sie vom ersten bis zum

letzten Ziegelstein selbst bestimmen, wie Ihr Haus aussehen soll, und Sie

können alle technischen und architektonischen Innovationen unserer Zeit nutzen

und alles nach Ihrem eigenen Geschmack gestalten. Besonders gut gefallen mir

die Lage, die herrliche Aussicht und die Erreichbarkeit. Wasser, Strom, Gas und

Kanalisation sind im Preis inbegriffen. Das Grundstück liegt in einer ruhigen

Straße, die Gegend ist friedlich, so dass es eine ausgezeichnete Wahl ist, wenn

Sie planen, hier jeden Tag mit Ihrer Familie zu leben, oder wenn Sie nur saisonal

hier bleiben wollen, gelegentlich, wenn Sie dem Trubel der Stadt entfliehen

wollen, können Sie hier maximal entspannen. Mit dem Auto erreichen Sie das

Plattenseeufer in wenigen Minuten, und das Zentrum von Keszthely ist nur

wenige Kilometer entfernt, wo Sie Supermärkte, Kindergärten, Schulen,

Gymnasien, Universitäten, Bäder, Krankenhäuser, Restaurants und Konditoreien

finden. Hévíz ist leicht zu erreichen.

Es ist eine ausgezeichnete Wahl für ein harmonisches Zuhause, aber auch eine

großartige Investitionsmöglichkeit.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am

besten geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

Want to live in a really nice and cosy place? Here is this 736 m2 building plot

with breathtaking panoramic views in Felsőpáhok, 30% of which can be built on!

The advantage of building on this plot is that from the first brick to the last, you

decide how your home will look, and you can use all the technical and

architectural innovations of our time and shape everything to your own taste. I

particularly like the location, the stunning views and the accessibility. Water,

electricity, gas, and sewerage are all included. The plot is located in a quiet

street, the area is peaceful, so it is an excellent choice if you plan to live here

every day with your family, or if you only want to stay here seasonally,

occasionally, when you want to get away from the hustle and bustle of the city,

you can relax here to the maximum. By car you can reach the shores of Lake

Balaton in a few minutes, and the centre of Keszthely is only a few kilometres

away, where you can find supermarkets, kindergartens, schools, high schools,

universities, spas, hospitals, restaurants and pastry shops. Hévíz is within easy

reach.

It is an excellent choice for a harmonious home, but also a great investment

opportunity.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to

contact the Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in

the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation!

Have a wonderful and productive day!


